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Protokół nr 3/ 2018 

z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady Miejskiej w Suwałkach  

odbytego w dniu 18 grudnia 2018 r. w godz. 16:30 –  17:10  w sali nr 146 

Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji:                                                                                     

1/ Andrzej Turowski– przewodniczący Komisji  

2/ Tadeusz Czerwiecki – wiceprzewodniczący Komisji 

3/ Bogdan Bezdziecki       

4/ Sylwester Cimochowski  

5/ Jacek Niedźwiedzki – Nieobecny       

6/ Anna Ruszewska        

7/ Sławomir Sieczkowski     

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Czesław Renkiewicz – Prezydent Miasta Suwałk  

2. Łukasz Kurzyna – Zastępca Prezydenta      

3. Wiesław Stelmach – Skarbnik Miasta     

4. Monika Podziewska – Naczelnik Wydz. Bud. i Fin. 

5. Małgorzata Włoskowska – Naczelnik Wydz. Arch. i Gosp. Przestrzennej  

6. Radosław Wysocki – Naczelnik Wydz. Geod. Gos. Nier. i Roln. 

7. Zdzisław Przełomiec – Przewodniczący Rady Miejskiej  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Andrzej Turowski, który powitał zebranych                                      

i nadmienił, że porządek posiedzenia wraz z materiałami został przesłany członkom Komisji.  

Zapytał, czy Radni zgłaszają uwagi.  

Przewodniczący zaproponował wprowadzenie do porządku obrad, punkt 2                                

– Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

diet radnym Rady Miejskiej w Suwałkach oraz rozliczania kosztów podróży służbowych.  

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do porządku obrad i przystąpili do głosowania.  

za   głosowało    – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Radni nie wnieśli uwag i przyjęli następujący porządek: 

1. Przyjęcie protokołu nr 2/2018 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach   w dniu 5 grudnia 2018 r. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

diet radnym Rady Miejskiej w Suwałkach oraz rozliczania kosztów podróży służbowych.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północnej części rejonu Krzywólka w Suwałkach.  

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Zintegrowanego Programu 

Rewitalizacyjnego Miasta Suwałki na lata 2017 – 2023”. 
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5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnienia  od 

podatku od nieruchomości budynków lub ich części, w których wykonano remont elewacji. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Suwałk na rzecz Województwa Podlaskiego.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiących własność Miasta Suwałk na rzecz Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej Ośrodka Rehabilitacji w Suwałkach.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wydatków, które nie  wygasają                           

z upływem 2018 roku. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 rok. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2018-2038.  

11. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 2/2018 z posiedzenia Komisji Finansowo - Budżetowej Rady 

Miejskiej w Suwałkach   w dniu 5 grudnia 2018 r. 

 

Przewodniczący Andrzej Turowski zapytał o uwagi i wnioski do protokołu.  

Radny S. Sieczkowski  wniósł uwagi do protokołu  nr 2/2018 z dnia 5 grudnia br. odnośnie 

swoich wypowiedzi. Wskazał punkty, które należy poprawić.                  

Andrzej Turowski  stwierdził, że uwagi zostaną naniesione i protokół zostanie poprawiony 

wobec czego zaproponował aby głosować nad przyjęciem ww.  protokołu.  

 

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

 

Ad pkt.  2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości diet radnym Rady Miejskiej w Suwałkach oraz rozliczania kosztów podróży 

służbowych.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.   

 

Z. Przełomiec Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił projekt uchwały.  

Radny S. Sieczkowski zabrał głos i zapytał czy chodzi o wysokość diety czy wynagrodzenia               

w wysokości 25 %? Stwierdził, że należy określić co przysługuje dieta czy wynagrodzenie, 

ponieważ może to mieć wpływ na sposób opodatkowania. Należałoby określić  co przysługuje 

radnemu. Przewodniczący Rady Z. Przełomiec poinformował, że  zmiana ww.  uchwale 

podyktowana jest koniecznością doprecyzowania zapisów dotyczących diet dla członków 

zespołów kontrolnych komisji w związku z wprowadzeniem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Wywiązała się dyskusja na ww. temat. Przewodniczący Komisji A. Turowski  zapytał członków 

komisji czy projekt uchwały będzie procedowany w przedstawionym projekcie czy zostanie 

odrzucony? Przewodniczący dodał, że na sesji Rady Miejskiej zostaną wniesione ewentualne 

zmiany jako autopoprawki do projektu uchwały. 
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Członkowie Komisji przystąpili do głosowania projektu uchwały w przedstawionej wersji. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 6 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 1 radny 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały                     

w sprawie ustalenia wysokości diet radnym Rady Miejskiej w Suwałkach oraz rozliczania 

kosztów podróży służbowych.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad pkt.  3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północnej części rejonu Krzywólka w Suwałkach.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.   

 

Naczelnik M. Włoskowska przedstawiła projekt uchwały, który jest zgodny ze „Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Suwałk” i miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego obowiązujących na terenie miasta Suwałk. Celem 

sporządzonego planu jest stworzenie reguł prawnych, pozwalających  na prawidłowe 

rozwiązania przestrzenne poprzez  określenie między innymi: przeznaczenia i zasad 

zagospodarowania i uporządkowania terenu, określenie zasad zabudowy, ustalenie zasad i 

sposobu  skomunikowania terenów przeznaczonych pod zabudowę, określenie zadań 

publicznych, w szczególności wynikających z potrzeb kształtowania przestrzeni publicznych, w 

tym terenów komunikacji publicznej oraz wyposażenia w infrastrukturę społeczną i techniczną, 

stworzenie podstawy prawnej do podejmowania i realizacji  działań inwestycyjnych w 

granicach objętych planem, utrzymanie ograniczeń w strefach ochrony sanitarnej cmentarzy 

sąsiadujących z terenem objętym planem. Do projektu uchwały wniesiono 2 uwagi  i jedną 

zbiorową złożoną przez 25 mieszkańców Krzywólki, wszystkie te uwago zostały odrzucone. 

Powodem nie uwzględnienia jest niezgodność ze studium.   

 Zastępca Prezydenta Ł. Kurzyna poinformował, że pojawił się błąd w uzasadnieniu do 

projektu uchwały dot. zapisu kwot, które zostały omyłkowo zamienione.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego północnej części rejonu Krzywólka w Suwałkach.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad pkt.  4                                                                                                                                 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Zintegrowanego Programu 

Rewitalizacyjnego Miasta Suwałki na lata 2017 – 2023”. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu.   
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Zastępca Prezydenta Ł. Kurzyna przedstawił projekt uchwały, który dotyczy 

aktualizacji  ww. programu rewitalizacji, ponieważ jest możliwość pozyskania środków                           

z budżetu państwa w ramach tzw. premii rewitalizacyjnej. Urząd Marszałkowski przewidział 

takie premie przy termomodernizacji budynków, zakupie autobusów niskoemisyjnych. 

Powiedział, że w ramach konkursu została wydzielona pula 40 mln. zł. Miasto Suwałki złoży 

projekt w ramach, którego miasto będzie mogło zakupić 16 autobusów, w większości zasilane 

gazem ziemnym, a 5 lub 6 autobusów elektrycznych. Szacowana wartość projektu to około 32 

mln zł. Zostanie zainstalowanych 10 stacji  roweru miejskiego, zrealizowany zostanie fragment 

ścieżki rowerowej na ul. Reja, Daszyńskiego i Szpitalna w latach 2020 -2021 oraz doposażenie 

przystanków komunikacji miejskiej w perony. Wykonanie stacji ładujących autobusy np. na 

pętlach.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie przyjęcia 

„Zintegrowanego Programu Rewitalizacyjnego Miasta Suwałki na lata 2017 – 2023”. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Ad pkt.  5                                                                                                                                

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie zwolnienia  od 

podatku od nieruchomości budynków lub ich części, w których wykonano remont 

elewacji. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu.   

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

zwolnienia  od podatku od nieruchomości budynków lub ich części, w których wykonano 

remont elewacji. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad pkt.  6                                                                                                                                 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiącej własność Miasta Suwałk na rzecz Województwa Podlaskiego.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu.   

 

Prezydent Cz. Renkiewicz przedstawił projekt uchwały, który dotyczy dokonania darowizny na 

rzecz Województwa Podlaskiego nieruchomości niezabudowanej położonej przy ul. Szpitalnej. 

Darowizny dokonuje się z przeznaczeniem na potrzeby działalności istniejącego Ośrodka 
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Opieki Paliatywnej. Na ww. terenie powstanie parking dla pracowników, pacjentów i osób 

odwiedzających hospicjum. 

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie darowizny nieruchomości stanowiącej własność Miasta Suwałk na rzecz 

Województwa Podlaskiego.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

Ad pkt.  7                                                                                                                                

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny 

nieruchomości stanowiących własność Miasta Suwałk na rzecz Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Ośrodka Rehabilitacji w Suwałkach.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu.   

 

Prezydent Cz. Renkiewicz  przedstawił projekt uchwały, który dotyczy dokonania 

darowizny na rzecz Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Ośrodka 

Rehabilitacji  w Suwałkach nieruchomości niezabudowanych. Działki położone są w Suwałkach 

przy  ul. Utrata w bezpośrednim sąsiedztwie SPZOZ Ośrodka Rehabilitacji.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0 

  

 Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

dokonanie darowizny nieruchomości stanowiących własność Miasta Suwałk na rzecz 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Ośrodka Rehabilitacji                             

w Suwałkach.  

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 

Ad pkt.  8                                                                                                                                

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wydatków, które nie  wygasają                           

z upływem 2018 roku. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu.   

 

 W. Stelmach Skarbnik Miasta przedstawił i omówił projekt uchwały wraz                                           

z uzasadnieniem.  

  

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 
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Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 7 radnych (jednogłośnie) 

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 0  

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie określenia wydatków, 

które nie  wygasają z upływem 2018 roku. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 

Ad pkt.  9                                                                                                                                

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2018 rok. 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 16 do protokołu.   

 

W. Stelmach Skarbnik Miasta przedstawił i omówił projekt uchwały. Poinformował, iż  

zostaną wniesione autopoprawki dotyczące wprowadzenia dodatkowej subwencji.  

Radny S. Sieczkowski zapytał o zwiększenie dochodów dot. dotacji na oświetlenie 

placów i dróg. W. Stelmach odpowiedział, że jest to przyznana dotacja z Urzędu 

Marszałkowskiego.  

Radny S. Sieczkowski zapytał czy dochody Aquaparku są co roku na tym samym 

poziomie? W. Stelmach odpowiedział, że są niewielkie różnice, może wpływ mają odwiedzający 

goście z zagranicy.  

Radny S. Sieczkowski zapytał jaki był powód aneksowania umowy na budowę hali?                

Ł. Kurzyna odpowiedział, że  głównym powodem były trudności  fizyczne związane z pracą 

żurawia w trudnych warunkach atmosferycznych (wiatr), drugim powodem były roboty 

dodatkowe.  

 Radny S. Sieczkowski zapytał o zwiększenie wydatków o 465 tys. zł. W. Stelmach 

odpowiedział, że dotyczy to Suwalskiej Karty Mieszkańca.  

Radny S. Sieczkowski zapytał o wynagrodzenia w wysokości ponad 100 tys. zł.                           

W. Stelmach odpowiedział, że są to premie za godziny ponadnormatywne w Zarządzie Dróg                 

i Zieleni.  

Radny S. Sieczkowski zapytał o koszty na wynagrodzenia w oświacie. W. Stelmach 

odpowiedział, że nie dotyczy to zwiększenia lecz zabezpieczenia kwoty brutto na 

wynagrodzenia.  

Radny S. Sieczkowski zapytał o zakup pomocy dydaktycznych i książek w technikach. 

W. Stelmach odpowiedział, że  dot. to potrzeb uzupełnienia w pomoce naukowe i w sprzęt, który 

jest niezbędny do nauki.  

 Radny S. Sieczkowski zapytał o zwiększenie wydatków na wydatki projektowe, jakiego 

projektu to dotyczy?  W. Stelmach odpowiedział, że  dot. to projektu „Razmus”.   

 Radny S. Sieczkowski zapytał o zwiększenie dotacji celowej i podmiotowej na placówki 

kultury. W. Stelmach odpowiedział, że  dotacja podmiotowa jest to rekompensata za ulgi 

przysługujące z Suwalskiej Karty Mieszkańca dla Suwalskiego Ośrodka Kultury. Natomiast 

dotacja celowa  jest to zmiana między dotacją bieżącą a inwestycyjną w związku z zakupem 

nowego miksera dla SOKu. 

 Radny S. Sieczkowski zapytał o zwiększenie dotacji celowej bieżącej na Bibliotekę.  

W. Stelmach odpowiedział, że  jest to zakup wyposażenia.  

Radny S. Sieczkowski zapytał o zwiększenie dotacji celowej inwestycyjnej na Muzeum.  
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W. Stelmach odpowiedział, że jest to płatność dotycząca projektu.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 5 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 2 radych  

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 

2018 rok. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

  

Ad pkt.  10                                                                                                                                

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

Miasta Suwałki na lata  2018-2038.  

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do protokołu.   

 

 W. Stelmach Skarbnik Miasta przedstawił zmiany w budżecie, które są konsekwencją 

zmian w budżecie.  

 

Członkowie Komisji nie zgłosili wniosków i przystąpili do głosowania. 

Głosowanie nad projektem uchwały:  

za pozytywną opinią głosowało  – 4 radnych  

przeciw    – 0 

wstrzymało się od głosu  – 3 radnych  

  

Komisja  pozytywnie zaopiniowała projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 

2018 rok. 

Opinia Komisji stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

Ad pkt.  11                            

Wolne wnioski. 

 

Przewodniczący podziękował zgromadzonym za udział i zamknął posiedzenie komisji. 

 

Na tym protokół zakończono.  
           

      Przewodniczący                                  

Komisji Finansowo – Budżetowej      

Rady Miejskiej w Suwałkach 

          Andrzej Turowski 

Protokół sporządziła: Elżbieta Polańska 

 

Gł. specjalista w Biurze Rady Miejskiej 

     Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


